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 GLOBAL MARKET OVERVIEW — STABILITY BEFORE INFLATION DATA 

EN: 

Global financial markets began the week with cautious optimism as investors awaited 

key U.S. inflation figures. Treasury yields rebounded modestly after last week’s dip, 

while Asian equities stabilized amid renewed confidence in China’s infrastructure 

investment push. The dollar index hovered near recent highs, suggesting risk 

appetite remained selective. 

 

 

 



CN: 

全球金融市场在本周初保持谨慎乐观的基调，投资者正等待美国通胀数据的公布。

上周回落的美债收益率小幅反弹，而亚洲股市在中国基础设施投资信心恢复的推

动下企稳。美元指数维持在近期高位，显示市场风险偏好仍然有限。 

JP: 

今週の市場は、米国のインフレ指標発表を控えて慎重な楽観ムードでスタート。先週下落

した米国債利回りは反発し、中国のインフラ投資への期待感を背景にアジア株は安定を取

り戻した。ドル指数は高止まりしており、リスク選好は限定的な状態が続く。 

 

 INSTITUTIONAL FLOW — CAPITAL ROTATION ACROSS SECTORS 

EN: 

Institutional investors showed early signs of sector rotation, shifting from growth-

oriented technology to value sectors such as financials and energy. The reallocation 

reflects expectations that higher-for-longer interest rates will continue to favor 

income-generating assets. 

 

 



CN: 

机构投资者的资金流向出现早期轮动迹象，从以成长为导向的科技股转向金融与

能源等价值板块。这一调整反映出市场预期“高利率维持更久”的环境将有利于收

益型资产。 

JP: 

機関投資家の間でセクター・ローテーションの兆しが見られる。成長志向のテック株から、金

融・エネルギーなどのバリューセクターへと資金が移行している。これは「高金利長期化」が続

く環境下で、利回り資産への関心が強まっていることを示している。 

 

 API GROUP’S ANALYTICAL VIEW — MACRO POSITIONING AND RISK BALANCE 

EN: 

API GROUP emphasizes maintaining balanced exposure between trade-linked 

structured products and AI-driven analytics-based instruments. Under current 

macro conditions, the Group identifies opportunities in fixed-income instruments 

tied to cross-border trade settlements, positioning itself for stable yield generation 

and long-term capital preservation. 

CN: 

恒信国际集团强调，在当前宏观环境下，应保持贸易相关结构化产品与 AI 分析驱

动型工具之间的平衡配置。集团认为，跨境贸易结算相关的固定收益资产具备稳健

收益与资本保值潜力，并已在此领域积极布局。 

JP: 

API グループは、現行のマクロ環境において「貿易連動型構造商品」と「AI 分析に基づく金

融インストゥルメント」のバランス確保を重視している。特に、越境決済と連動する債券型商

品は安定した利回りと資本保全性を兼ね備えると分析し、同領域でのポジションを強化し

ている。 



� Commentary Note: 

This approach aligns with the Group’s Tri-Layer Circular Model — Trade (Stable 

Income) → AI (Growth Catalyst) → Insurance (Long-Term Formation), ensuring 

structural resilience across global cycles. 

 

REGIONAL FOCUS — ASIA CREDIT & CURRENCY UPDATE 

EN: 

Asian credit spreads tightened modestly, supported by steady inflows from regional 

pension and sovereign wealth funds. The Chinese yuan remained stable within its 

recent range, while the Japanese yen softened slightly after verbal intervention by 

Japanese officials. 

 

CN: 

亚洲信用利差小幅收窄，主要受区域养老金与主权基金持续流入的支撑。人民币保

持稳定，日元则在日本政府官员口头干预后略有贬值。 

 



JP: 

アジアのクレジットスプレッドは、地域の年金基金・政府系ファンドによる安定した資金流入

を背景に小幅に縮小した。人民元はレンジ内で安定推移し、円は当局による口先介入を

受けてやや軟化した。 

 

 STRATEGIC OUTLOOK — CAPITAL STABILITY AND CROSS-BORDER EXPANSION 

EN: 

Looking ahead, API GROUP expects regional capital stability across Asia-Pacific, 

driven by trade-finance demand, expansion of digital settlement systems, and 

increasing institutional participation in alternative income strategies. 

 

 

CN: 

展望未来，恒信国际集团预计亚太地区资本将继续保持稳定，主要受贸易融资需

求、数字结算体系扩张及机构投资者对另类收益策略兴趣上升的推动。 



JP: 

今後について、API グループは「貿易金融需要」「デジタル決済の拡大」「機関投資家による

代替収益戦略への参加増加」を背景に、アジア太平洋地域における資本安定が持続する

と見込む。 

 

 SUMMARY — REINFORCING THE GROUP’S CORE PHILOSOPHY 

EN: 

API GROUP’s daily intelligence initiative reinforces its position as a global 

investment infrastructure institution. By integrating trade-based instruments, AI-

driven analytics, and insurance-linked formation, the Group aims to build a 

sustainable and resilient capital architecture. 

CN: 

通过每日一次信息的持续更新，恒信国际集团进一步巩固其“全球投资基础设施机

构”的定位。集团以“贸易—AI—保险”三层循环结构为核心，构建可持续且具有韧性

的资本体系。 

JP: 

API グループは、日次一次情報の継続更新を通じて「グローバル投資インフラ機関」としての

地位をさらに強化している。貿易・AI・保険を軸とした三層循環構造によって、持続可能で

強靭な資本システムの構築を目指す。 
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